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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

Volgens diverse wetenschappelijke organisaties, waaronder het RIVM, neemt het 

aantal mensen die de ziekte van Lyme oploopt als gevolg van een tekenbeet, de 

afgelopen jaren enorm toe.1 2 

Tekenbeten, die de ziekte van Lyme tot gevolg kunnen hebben, worden onder andere 

opgelopen bij mensen die regelmatig in de natuur en recreatiegebieden verblijven.  

Ook in de provincie Zuid-Holland lopen mensen risico’s om de ziekte van Lyme op te 

lopen zo blijkt uit de tekenradar.3 

Aangezien de provincie een taak heeft op het gebied van natuurontwikkeling, 

natuurbeheer en de ontwikkeling van recreatiegebieden, in relatie tot de 

bovengenoemde risico’s, wil de fractie van de Partij voor de Dieren de volgende 

vragen aan u voorleggen. 

 

1. Bent u bekend met het feit dat een toenemend aantal mensen dat verblijft in de 

natuur, de kans loopt gebeten te worden door een teek en daarmee een risico loopt 

om besmet te worden met de ziekte van Lyme? 

 

Antwoord 

Ja. Overigens bestaat het risico op tekenbeten niet alleen in de natuur. Ook in 

bijvoorbeeld een park, in de tuin of binnenshuis kan men een tekenbeet oplopen. 

 

2. Welke mogelijkheden ziet u om vanuit de provincie maatregelen te nemen om dit 

probleem aan te pakken? 

 

Antwoord 

Wij zien hier geen rol voor de provincie. 

 

                                                           
1http://www.nu.nl/gezondheid/4084775/rivm-waarschuwt-toename-tekenbeten.html 
2 http://www.rovince.nl/de-week-van-de-teek-het-aantal-tekenbeten-groeit/ 
3 https://www.tekenradar.nl/ 
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3. Bent u bereid om, gelet op uw natuurtaak en uw geuite wens om de mens en de 

natuur weer dichter bij elkaar te brengen, voorlichting te geven over deze gevaren 

tijdens het verblijf in natuur- en recreatiegebieden en het voorkomen ervan? Zo nee, 

waarom niet? Zo ja op welke wijze? 

 

Antwoord 

Neen. Er wordt al veel informatie gegeven over deze problematiek. Wij zien hier geen 

zinvolle aanvullende rol voor de provincie. 
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